
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.33.5.2020 

Protokół Nr 92/2020  

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 10 września 2020 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 10:46 zakończenie o godz. 12:25 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Andrzej Gargaś  

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa  

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone: 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik  

- Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak (nie był obecny na posiedzeniu) 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Informacja dotycząca zbycia materiałów uzyskanych z rozbiórki ogrodzeń 

zlokalizowanych przy ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli dla osoby fizycznej.  

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 



na rzecz Powiatu Stalowowolskiego prawa własności nieruchomości gruntowych 

będących własnością gminy Zaleszany.  

5. Informacja dotycząca wyrażenia zgody na przebudowę stacji bazowej telefonii 

komórkowej zlokalizowanej na dachu budynku Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

najem części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych oraz przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji tych zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, po zaopiniowaniu przez organizacje 

związkowe.  

8. Informacja pn. „Analiza osiągniętych wyników egzaminów maturalnych  

i zawodowych w roku szkolnym 2019/2020”.  

9. „Informacja o realizacji naboru do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 2020/2021”.  

10. Informacja w sprawie uzyskania zezwolenia Ministra Obrony Narodowej na utworzenia 

oddziału przygotowania wojskowego w  Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława 

Sikorskiego w Stalowej Woli.  

11. Wniosek Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej Woli w sprawie 

dofinansowania imprezy tenisowej pn. „Rodzinny Piknik z Rakietą”.  

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia postępowania konkursowego i wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli.  

13. Wniosek dotyczący opracowania i wydania folderu kulinarnego pt. „Powiat Stalowowolski 

od kuchni”.  

14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest.  

15. Wniosek Gmin Zaklików i Radomyśl nad Sanem o dofinansowanie zakupu wyposażenia 

lekkiego samochodu ratowniczo- gaśniczego dla OSP Lipa oraz nowego średniego 

samochodu ratowniczo- gaśniczego z wyposażeniem dla OSP Antoniów.  



16. Wniosek Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego o wyrażenie zgody na zakup 

sprzętu specjalistycznego ze środków dotacji przyznanej z budżetu powiatu, w wyniku 

oszczędności.  

17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

18. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 

2020 rok.  

19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2020 roku (Gmina Zaklików, Gmina Radomyśl nad Sanem). 

20. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2020 roku (Powiat Przemyski).  

21. Przyjęcie protokołów: 90/2020 z dnia 27 sierpnia 2020 roku i 91/2020 z dnia 03 września 

2020 roku.  

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie posiedzenia.   

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 92. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Informacja dotycząca zbycia materiałów uzyskanych z rozbiórki ogrodzeń 

zlokalizowanych przy ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli dla osoby fizycznej.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że poprzedni właściciel zainteresowany jest 

odkupieniem następujących elementów ogrodzeń uzyskanych z rozbiórki ogrodzeń 

zlokalizowanych przy ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli na działce 398/4 i 386/4:  

1. 12 szt. przęseł stalowych z siatki w ramach na słupkach stalowych, 

2. brama dwuskrzydłowa, konstrukcja stalowa, wypełnienie z siatki, 



3. furtka, konstrukcja stalowa, wypełnianie z siatki. 

Pani Naczelnik Alicja Mach dodała, że za powyższe elementy ogrodzeń uzgodniono z nabywcą 

cenę w wysokości 900,00 zł brutto. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia 

chcieliby zadać pytania dotyczące omówionej przez Panią Naczelnik Alicję Mach informacji? 

Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zbycie elementów ogrodzeń uzyskanych z rozbiórki ogrodzeń 

zlokalizowanych przy ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli na działce 398/4 i 386/4 dla poprzedniego 

właściciela za cenę w wysokości 900,00 zł brutto.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Stalowowolskiego prawa własności nieruchomości 

gruntowych będących własnością gminy Zaleszany.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Powiat Stalowowolski opracował projekt 

przebudowy drogi powiatowej Nr 1015R Jamnica – Zbydniów w miejscowości Kotowa Wola i 

złożył wniosek o dofinansowanie projektu w ramach programu Fundusz Dróg Samorządowych. 

Pani Naczelnik Alicja Mach dodała, że zgodnie z opracowanym projektem część budowanego przy 

drodze chodnika oraz odwodnienia drogi zlokalizowane zostały na działkach będących 

własnością Gminy Zaleszany (po uzgodnieniu z gminą). Następnie Pani Naczelnik Alicja Mach 

poinformowała, że Rada Gminy w Zaleszanach Uchwałą Nr XXI/270/2020 z dnia 12 sierpnia   

2020 r. wyraziła zgodę na dokonanie na rzecz Powiatu Stalowowolskiego darowizny 

przedmiotowych działek na poszerzenie pasa drogowego drogi powiatowej. Pani Naczelnik Alicja 

Mach powiedziała, że nabycie nieruchomości w drodze darowizny na rzecz Powiatu wymaga 

zgody Rady Powiatu. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby 

zadać pytania dotyczące przedstawionych przez Naczelnik Wydziału IMP Alicję Mach informacji? 

Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 92/610/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny na rzecz 

Powiatu Stalowowolskiego prawa własności nieruchomości gruntowych będących własnością gminy 

Zaleszany.  

 

 



Ad. 5. Informacja dotycząca wyrażenia zgody na przebudowę stacji bazowej telefonii 

komórkowej zlokalizowanej na dachu budynku Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli 

pobiera odpłatność miesięczną w wysokości 4380 złotych brutto za wynajem powierzchni dachu 

Starostwa Powiatowego, na której znajduje się stacja bazowa telefonii komórkowej, firmie Orange 

Polska S.A.. Następnie Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że aktualnie obowiązująca 

umowa najmu zawarta z firmą Orange Polska S.A. obowiązuje do 31 lipca 2022 roku. Dodała, że w 

wyżej wymienionej umowie znajduje się zapis, w myśl którego najemca nie może dokonywać 

żadnych zmian w przedmiocie najmu bez zgody wynajmującego wyrażonej na piśmie. Następnie 

Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że Firma TP TELTECH Sp. z o.o. Przemysław Nabiałek 

na mocy pełnomocnictwa zwróciła się w imieniu ORANGE POLSKA S.A. do Zarządu Powiatu o 

wyrażenie zgody na przebudowę stacji bazowej telefonii komórkowej zlokalizowanej na dachu 

budynku Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli, a przebudowa stacji miałaby polegać na 

wymianie ramek antenowych z podwójnych na potrójne oraz dołożeniu trzech nowych anten dla 

systemu LTE. Pani Naczelnik Alicja Mach dodała, że dodatkowe anteny zostaną zainstalowane na 

istniejących masztach rurowych po wymianie ramek antenowych. Następnie Naczelnik Wydziału 

IMP Alicja Mach oznajmiła, że konsultowała planowaną przebudowę stacji bazowej telefonii 

komórkowej zlokalizowanej na dachu budynku Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli z 

Naczelnikiem Wydziału AB Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli, który uważa, że firma  TP 

TELTECH Sp. z o.o. Przemysław Nabiałek musi przedstawić pozwolenie na budowę. Pani 

Naczelnik Alicja Mach dodała, że firma  TP TELTECH Sp. z o.o. Przemysław Nabiałek twierdzi, że 

przedstawienie pozwolenia na budowę nie jest konieczne. Następnie Pani Naczelnik Alicja Mach 

poinformowała, że Naczelnik Wydziału AB Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli stoi na 

stanowisku, że przed przystąpieniem do przebudowy stacji bazowej telefonii komórkowej 

zlokalizowanej na dachu budynku Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli powinna zostać 

wykonana ekspertyza, a firma TP TELTECH Sp. z o.o. Przemysław Nabiałek powinna przedłożyć 

Starostwu Powiatowemu w Stalowej Woli pozwolenie na budowę. Pani Naczelnik Alicja Mach 

dodała, że zgadza się z wyżej przedstawionym stanowiskiem Naczelnika Wydziału AB Starostwa 

Powiatowego w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zgodził się ze stanowiskiem Naczelnika 

Wydziału AB Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z Informacją dotyczącą wyrażenia zgody na przebudowę stacji 

bazowej telefonii komórkowej zlokalizowanej na dachu budynku Starostwa Powiatowego w 

Stalowej Woli i postanowił zobowiązać firmę  TP TELTECH Sp. z o.o. Przemysław Nabiałek do 

przedłożenia pozwolenia na budowę przed przystąpieniem do przebudowy stacji bazowej telefonii 

komórkowej zlokalizowanej na dachu budynku Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli.  



Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej 

Woli zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie w najem części 

powierzchni korytarza szkolnego przy ul. Hutniczej 17 dla dwóch podmiotów: 

1) P.P.H.U. EMTEK s.c., Rudna Mała 7, 36-060 Głogów Małopolski na okres 01.09.2020 r. – 

30.06.2021 r. w celu umieszczenia dwóch automatów do sprzedaży napojów gorących, napojów 

zimnych i przekąsek (2 m2 powierzchni użytkowej na parterze i na I piętrze budynku szkoły). 

2) Busport Marek Butryn, ul. Sportowa 17, 37 – 403 Pysznica na okres 01.09.2020 r. – 

30.06.2021 r. w celu umieszczenia dwóch automatów do sprzedaży napojów gorących, napojów 

zimnych i przekąsek (2 m2 powierzchni użytkowej na parterze budynku szkoły). 

Pani Naczelnik Alicja Mach dodała, że dla wyżej wymienionych podmiotów w trakcie roku 

szkolnego odpłatność wynosić będzie 300,00 zł netto miesięcznie, a w miesiącu lutym odpłatność 

wynosić będzie 150,00 zł netto (cały okres umowy 2 850,00 zł netto). Następnie Pani Naczelnik 

Alicja Mach oznajmiła, że w przypadku zamknięcia szkoły z powodu wystąpienia COVID – 19 

opłata zostanie naliczana za dni dostępności do automatów przez uczniów w danym miesiącu 

kalendarzowym. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać 

pytania dotyczące przedstawionych przez Naczelnik Wydziału IMP Alicję Mach informacji? Żadne 

pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3,    

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 92/611/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych oraz przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji tych zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, po zaopiniowaniu przez organizacje 

związkowe.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik oznajmiła, że przedstawiony na posiedzeniu Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego w dniu 06.08.2020 r. projekt Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

i opiekuńczych oraz  przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji  tych zajęć nauczycielom, 



którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski, został przekazany do zaopiniowania przez związki zawodowe zrzeszające 

nauczycieli, reprezentatywne w rozumieniu ustawy o Radzie Dialogu Społecznego – zgodnie 

z zapisem art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 23 maja 1991 r. o związkach zawodowych (t. j. Dz. U. z       

2019 r., poz. 263 z późn. zm.). Następnie Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że Komisja 

Międzyzakładowa Wolnego Związku Zawodowego „Solidarność – Oświata” pozytywnie 

zaopiniowała projekt Uchwały. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała również, że opinia 

Sekcji Regionalnej Oświaty i Wychowania „Ziemia Sandomierska” NSZZ „Solidarność” nie 

dotyczyła zapisów projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz  przyznania zwolnienia od obowiązku 

realizacji  tych zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 

i placówkach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, natomiast Związek Nauczycielstwa 

Polskiego nie przedstawił opinii w wyznaczonym terminie, co uważa się za rezygnację z prawa jej 

wyrażenia. Następnie Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik zwróciła się do Zarządu Powiatu z 

prośbą o przyjęcie projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz  przyznania zwolnienia od obowiązku 

realizacji  tych zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy 

uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania dotyczące udzielonych przez Naczelnik Wydziału 

E Bożenę Karlik informacji? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, czy podjęcie projektu 

Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych oraz  przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji  tych zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski jest związane z jakimiś szczególnymi zmianami? Naczelnik Wydziału E 

Bożena Karlik odpowiedziała, że obniżenie pensum dla kadry kierowniczej nie uległo zmianie, 

nastąpiła zmiana nazwy Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodka Dokształcania i 

Doskonalenia Zawodowego na Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego a w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli od dnia 1 września nie funkcjonują dwa stanowiska 

kierownicze: Kierownik Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 i Zastępca Kierownika Centrum 

Kształcenia Zawodowego Nr 1. Pani Naczelnik Bożena Karlik dodała, że stanowiska Kierownika 

Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 i Zastępcy Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego 

Nr 1 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli nie zostały uwzględnione w projekcie 

Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 



obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych oraz  przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji  tych zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, z czym związane jest 

zaprzestanie funkcjonowania stanowisk Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 i 

Zastępcy Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 w Centrum Edukacji Zawodowej w 

Stalowej Woli? Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik odpowiedziała, że Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli oprócz prowadzenia zajęć 

praktycznych dla uczniów Centrum Edukacji Zawodowej ma również możliwość prowadzenia 

zajęć praktycznych dla uczniów innych szkół. Pani Naczelnik Bożena Karlik dodała, że w ubiegłym 

roku w zajęciach praktycznych w Centrum Kształcenia Zawodowego w Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli udział brało tylko 11 uczniów z Zespołu Szkół Nr 1, natomiast w 

bieżącym roku w zajęciach praktycznych w Centrum Kształcenia Zawodowego w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli bierze udział 11 uczniów z Zespołu Szkół Nr 1 i 23 uczniów 

z Zespołu Szkół Nr 2. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że decyzja o likwidacji stanowisk 

Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 i Zastępcy Kierownika Centrum Kształcenia 

Zawodowego Nr 1 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli została podjęta, gdyż przy 

obecnej liczbie uczniów biorących udział w zajęciach prowadzonych w  Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli stanowiska Kierownika Centrum 

Kształcenia Zawodowego Nr 1 i Zastępcy Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 są 

zbędne i wystarczy pozostawić jedynie stanowisko Kierownika Kształcenia Praktycznego, 

zwłaszcza, że osoby pełniące stanowiska Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1, 

Zastępcy Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 oraz Kierownika Kształcenia 

Praktycznego objęte są obniżką pensum kształcenia. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, 

czy osobom dotychczas pełniącym stanowiska Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 

1 i Zastępcy Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 nie grozi utrata pracy? Naczelnik 

Wydziału E Bożena Karlik i Starosta Janusz Zarzeczny odpowiedzieli, że osobom pełniącym wyżej 

wymienione stanowiska nie grozi utrata pracy. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał Wicestarostę 

Mariusza Sołtysa i Radnego Andrzeja Gargasia, co sądzą na temat likwidacji stanowisk Kierownika 

Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 i Zastępcy Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego 

Nr 1 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli? Wicestarosta Mariusz Sołtys i Radny 

Andrzej Gargaś odnieśli się do koncepcji likwidacji stanowisk Kierownika Centrum Kształcenia 

Zawodowego Nr 1 i Zastępcy Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli z aprobatą. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.                                                                                                        



Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 92/612/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek  tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz 

przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji tych zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, po 

zaopiniowaniu przez organizacje związkowe.  

Ad. 8. Informacja pn. „Analiza osiągniętych wyników egzaminów maturalnych  

i zawodowych w roku szkolnym 2019/2020”.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik omówiła Informację pn. „Analiza osiągniętych wyników 

egzaminów maturalnych i zawodowych w roku szkolnym 2019/2020”. Zwróciła uwagę na fakt, 

że w roku szkolnym 2019/2020 w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli 100 % spośród uczniów, 

którzy ukończyli zasadniczą szkołę zawodową uzyskało dyplom zawodowy. Ponadto Pani 

Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że w roku szkolnym 2019/2020 w Zespole Szkół Nr 2 w 

Stalowej Woli 91% spośród uczniów, którzy ukończyli zasadniczą szkołę zawodową uzyskało 

dyplom zawodowy, w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli liczba ta wynosiła 95%, a w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli liczba ta wynosiła 39%.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z Informacją pn. „Analiza osiągniętych wyników egzaminów 

maturalnych i zawodowych w roku szkolnym 2019/2020”.  

Ad. 9. „Informacja o realizacji naboru do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 2020/2021”.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik omówiła „Informację o realizacji naboru do szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 2020/2021”. 

Zwróciła uwagę na fakt, że nie udało się dokonać naboru do żadnej spośród działających na 

terenie Powiatu Stalowowolskiego szkół branżowych II stopnia, które od 1 września bieżącego 

roku zaczęły funkcjonować jako nowy typ szkoły. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, czy 

Pani Naczelnik Bożena Karlik odpowiedziała, że w zaistniałej sytuacji uczeń, który ukończył 

szkołę branżową I stopnia ma możliwość kontynuowania nauki od II klasy w liceum dla dorosłych, 

a równocześnie może na przykład zdobywać kolejne kwalifikacje na kwalifikacyjnych kursach 

zawodowych. Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik zwróciła uwagę na fakt, że 61% ogółu 

oddziałów klas pierwszych w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski stanowią 

oddziały w technikach i branżowych szkołach I stopnia, zaś 39% ogółu oddziałów klas pierwszych 

w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski stanowią oddziały w liceach 

ogólnokształcących. Pani Naczelnik Bożena Karlik zwróciła również uwagę na fakt, że prawie 28% 



uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski przybyło spoza Powiatu 

Stalowowolskiego.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z „Informacją o realizacji naboru do szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 2020/2021”.  

Ad. 10. Informacja w sprawie uzyskania zezwolenia Ministra Obrony Narodowej na 

utworzenia oddziału przygotowania wojskowego w  Zespole Szkół Nr 1 im. gen. 

Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik oznajmiła, że na wniosek Powiatu Stalowowolskiego z dnia 

20.03.2020 r. Minister Obrony Narodowej wydał Decyzję Nr 94/BdsZ/2020 zezwalającą na 

utworzenie od dnia 1.09.2020 r. oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

Następnie Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że Biuro do spraw Programu „Zostań 

Żołnierzem Rzeczypospolitej” uruchomi proces przyznawania dotacji na zakup wyposażenia 

niezbędnego do prowadzenia zajęć w ramach OPW (pakiet wyposażenia szkoleniowego) oraz 

zakup umundurowania dla uczniów (pakiet indywidualny ucznia) w nowym roku budżetowym 

na zasadach określonych w karcie zgłoszenia do dofinansowania OPW oraz zgodnie z 

wymaganiami technicznymi dla ubioru mundurowego uczniów realizujących projekt resortu 

obrony narodowej.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z Informacją w sprawie uzyskania zezwolenia Ministra Obrony 

Narodowej na utworzenia oddziału przygotowania wojskowego w  Zespole Szkół Nr 1 im. gen. 

Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli.  

Ad. 11. Wniosek Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej Woli w sprawie 

dofinansowania imprezy tenisowej pn. „Rodzinny Piknik z Rakietą”.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Miejskiego Klubu Tenisowego w 

Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o zmianę kwalifikacji niewykorzystanych środków 

finansowych, w kwocie 2 tys. zł, przyznanych wcześniej przez Zarząd Powiatu na dwie imprezy, 

które z przyczyn lockdownu nie odbyły się (jedna z imprez miała odbyć się w czerwcu a druga z 

nich w sierpniu 2020 roku, na obydwie imprezy przyznane zostały kwoty w wysokości 1 tys. zł) i 

przeznaczenie ich na zakup nagród dla dzieci biorących udział w konkurencjach sportowych 

podczas organizowanego na stalowowolskich kortach  w dniu 27 września 2020 r.  „Rodzinnego 

Pikniku z Rakietą”. Następnie Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował, że termin 

zaplanowanego Pikniku zbiega się także z terminem organizowanego w tym samym dniu przez 

Miejski Klub Tenisowy „Ogólnopolskiego Turnieju Tenisowego Tenis 10”. Dodał, że impreza ta 

została ujęta w Harmonogramie Imprez Sportowych na 2020 rok, a Zarząd Powiatu 2 stycznia 



bieżącego roku przyznał na jej organizację kwotę 1 tys. zł, z przeznaczeniem na zakup pucharów. 

Następnie Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk oznajmił, że podległy mu Wydział proponuje 

przeznaczyć jedynie kwotę 1 tys. zł na zakup nagród dla dzieci biorących udział w konkurencjach 

sportowych,  organizowanych podczas „Rodzinnego Pikniku z Rakietą”, gdyż zdaniem Wydziału 

PKZ kwota 1 tys. zł powinna wystarczyć na zakup wspomnianych nagród dla dzieci. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przeznaczeniem kwoty 1 tys. zł na zakup nagród dla 

dzieci biorących udział w konkurencjach sportowych, organizowanych podczas imprezy 

tenisowej pn. „Rodzinny Piknik z Rakietą” organizowanej przez Miejski Klub Tenisowy w Stalowej 

Woli. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej 

Woli w sprawie dofinansowania imprezy tenisowej pn. „Rodzinny Piknik z Rakietą” i postanowił 

przeznaczyć kwotę 1 tys. zł na zakup nagród dla dzieci biorących udział w konkurencjach 

sportowych,  organizowanych podczas imprezy tenisowej pn. „Rodzinny Piknik z Rakietą”.  

Ad. 12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia postępowania konkursowego i wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że w związku z art. 49 ust. 1 pkt. 1 ustawy 

z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 295 z póżń.zm.), 

Rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dnia 6 lutego 2012 r. w sprawie sposobu przeprowadzania 

konkursu na niektóre stanowiska kierownicze w podmiocie leczniczym niebędącym przedsiębiorcą 

(t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 393 z póżń.zm.) oraz zwolnieniem z dniem 31 lipca 2020 r. stanowiska 

dyrektora Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli, zachodzi konieczność 

podjęcia uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania komisji konkursowej  w 

celu przeprowadzenia postępowania konkursowego i wybrania kandydata na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego  w Stalowej Woli. Ponadto Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował, 

że komisję konkursową powołuje podmiot tworzący w terminie dwóch miesięcy od dnia 

zwolnienia stanowiska objętego konkursem. Następnie Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

poinformował, że na podstawie uregulowań prawnych zawartych we wcześniej wspomnianym 

Rozporządzeniu Ministra Zdrowia, powołanie komisji konkursowej wszczyna postępowanie 

konkursowe, a w jej skład wchodzą od trzech do sześciu przedstawicieli podmiotu tworzącego, 

posiadających wykształcenie wyższe, w tym przynajmniej jeden lekarz oraz przedstawiciel rady 

społecznej podmiotu leczniczego. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że członkowie komisji 



konkursowej, która musi zostać powołana w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego 

i wybrania kandydata na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  w Stalowej Woli zostaną wybrani 

podczas sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 92/613/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia 

postępowania konkursowego i wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w 

Stalowej Woli.  

Ad. 13. Wniosek dotyczący opracowania i wydania folderu kulinarnego pt. „Powiat 

Stalowowolski od kuchni”.   

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk oznajmił, że Powiat Stalowowolski planował przeznaczyć 

w bieżącym roku 40 000 złotych na organizację pleneru malarskiego, z czego 5 000 złotych miało 

zostać przeznaczone na wydanie folderu poplenerowego, jednakże z powodu pandemii 

koronawirusa wydarzenie to nie odbyło się. Następnie Pan Naczelnik Tomasz Wosk powiedział, 

że Wydział PKZ uważa, że warto część ze środków finansowych, które miały zostać przeznaczone 

na organizację pleneru malarskiego przeznaczyć na projekt publikacji oraz wydrukowanie folderu 

kulinarnego pt. „Powiat Stalowowolski od kuchni”. Pan Naczelnik Tomasz Wosk dodał, że 

wydawnictwo miałoby charakter połączonego wznowienia dwóch publikacji wydawanych przez 

Powiat Stalowowolski w 2013 oraz w 2014 roku. Następnie Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz 

Wosk poinformował, że  jedna z drukarni na Wybrzeżu, za zamówienie 1000 egzemplarzy, 

zaproponowała orientacyjną cenę jednej sztuki w wysokości 7,80 złotych, za zamówienie 2000 

egzemplarzy – 4,60 złotych, a za zamówienie 3000 egzemplarzy – 3,50 zł. Dodał, że 3000 

egzemplarzy kosztowałoby około 10 600 złotych. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby 

zamówić 3000 egzemplarzy folderu kulinarnego pt. „Powiat Stalowowolski od kuchni”. Następnie 

Pan Starosta stwierdził, że należy jeszcze zastanowić się nad ostateczną formą folderu 

kulinarnego pt. „Powiat Stalowowolski od kuchni”. Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk zapytał 

Starostę Janusza Zarzecznego, czy wyraża zgodę na samo wydawanie folderu kulinarnego pt. 

„Powiat Stalowowolski od kuchni”? Starosta Janusz Zarzeczny odpowiedział, że tak. Następnie 

Pan Starosta zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem Wniosku dotyczącego 

opracowania i wydania folderu kulinarnego pt. „Powiat Stalowowolski od kuchni” i wyrażeniem 

zgody na zamówienie projektu publikacji oraz wydrukowanie folderu kulinarnego pt. „Powiat 

Stalowowolski od kuchni”. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.                                        

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek dotyczący opracowania i wydania folderu 



kulinarnego pt. „Powiat Stalowowolski od kuchni” i wyraził zgodę na zamówienie projektu publikacji 

oraz wydrukowanie folderu kulinarnego pt. „Powiat Stalowowolski od kuchni”.  

Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i 

unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Następnie Pan Starosta zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 92/614/2020 w sprawie przyznania pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Ad. 15. Wniosek Gmin Zaklików i Radomyśl nad Sanem o dofinansowanie zakupu 

wyposażenia lekkiego samochodu ratowniczo- gaśniczego dla OSP Lipa oraz nowego 

średniego samochodu ratowniczo- gaśniczego z wyposażeniem dla OSP Antoniów.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że 30 kwietnia bieżącego roku Zarząd Powiatu 

rozpatrywał wniosek Burmistrza Gminy Zaklików o dofinansowanie zakupu wyposażenia 

lekkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Lipa, lecz we wniosku nie została wówczas 

podana konkretna kwota ani nie było wiadomo, czy ktoś będzie współfinansował wspomniany 

zakup. Następnie Pani Skarbnik powiedziała, że Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli zwróciło 

się do Burmistrza Zaklikowa z prośbą o uzupełnienie informacji dotyczących zakupu sprzętu 

specjalnego do wyposażenia samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Lipie. Pani Skarbnik 

dodała, że taka specyfikacja przekazana została Starostwu Powiatowemu w Stalowej Woli  w maju 

bieżącego roku. Następnie Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że Wójt Gminy 

Radomyśl nad Sanem wnioskuje o dofinansowanie zakupu nowego średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego z wyposażeniem, przeznaczonego dla jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnej w miejscowości Antoniów.  Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby zakup 

wyposażenia lekkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Lipa dofinansować kwotą 

30 000,00 złotych (jest to kwota, o jaką do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego wnioskowali 

Burmistrz Zaklikowa, Prezes Zarządu OSP w Lipie i Prezes Zarządu Oddziału Miejsko–Gminnego 

ZOSP RP w Zaklikowie), a zakup nowego średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego z 

wyposażeniem, przeznaczonego dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w miejscowości 



Antoniów dofinansować kwotą 50 000,00 złotych (jest to kwota, o jaką do Starosty 

Stalowowolskiego wnioskował Wójt Gminy Radomyśl nad Sanem). Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania dotyczące przedstawionych przez 

Skarbnik Powiatu Elżbietę Kulpę informacji? Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie nad dofinansowaniem zakupu wyposażenia lekkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla OSP Lipa kwotą w wysokości 30 000,00 złotych oraz dofinansowaniem 

zakupu nowego średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego z wyposażeniem, przeznaczonego 

dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w miejscowości Antoniów kwotą w wysokości 

50 000,00 złotych. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek Gmin Zaklików i Radomyśl nad Sanem o 

dofinansowanie zakupu wyposażenia lekkiego samochodu ratowniczo- gaśniczego dla OSP Lipa 

oraz nowego średniego samochodu ratowniczo- gaśniczego z wyposażeniem dla OSP Antoniów i 

postanowił dofinansować zakup wyposażenia lekkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP 

Lipa kwotą w wysokości 30 000,00 złotych oraz dofinansować zakup nowego średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego z wyposażeniem, przeznaczonego dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej 

w miejscowości Antoniów kwotą w wysokości 50 000,00 złotych.  

Ad. 16. Wniosek Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego o wyrażenie zgody na 

zakup sprzętu specjalistycznego ze środków dotacji przyznanej z budżetu powiatu, w 

wyniku oszczędności.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego w Stalowej Woli w ramach przyznanej dotacji celowej na dofinansowanie zakupu 

sprzętu specjalistycznego, dokonała zakupu sprzętu na kwotę 18 423,00 złotych, a pozostałą 

kwotę dotacji w wysokości 21 577,00 złotych Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w 

Stalowej Woli zaproponowała przeznaczyć na zakup materacy przeciwodleżynowych. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem Wniosku Dyrektor 

Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego o wyrażenie zgody na zakup sprzętu specjalistycznego ze 

środków dotacji przyznanej z budżetu powiatu, w wyniku oszczędności i wyrażeniem zgody na 

przeznaczenie kwoty w wysokości 21 577,00 złotych (stanowiącej część dotacji celowej na 

dofinansowanie zakupu sprzętu specjalistycznego) na zakup materacy przeciwodleżynowych. 

Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego o 

wyrażenie zgody na zakup sprzętu specjalistycznego ze środków dotacji przyznanej z budżetu 

powiatu, w wyniku oszczędności i wyraził zgodę na przeznaczenie kwoty w wysokości 21 577,00 

złotych (stanowiącej część dotacji celowej na dofinansowanie zakupu sprzętu specjalistycznego) na 

zakup materacy przeciwodleżynowych.  



Ad. 17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2020 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 92/615/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

Ad. 18. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2020 rok. Pani Skarbnik zwróciła uwagę, 

że w projekcie Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2020 rok, w części dotyczącej zmian w planie wydatków budżetu powiatu 

stalowowolskiego, w dziale 600 dotyczącym Transportu i łączności uwzględnione zostało 

zwiększenie  o kwotę 20 000 złotych, związane z pomocą finansowa dla Powiatu Przemyskiego 

przeznaczoną na usuwanie skutków klęsk żywiołowych w infrastrukturze drogowej, 

poczynionych przez nawałnice  na terenie powiatu w dniach od  21 czerwca 2020 roku do 24 

czerwca 2020 roku oraz od 26 czerwca 2020 roku do 29 czerwca 2020 roku. Ponadto Pani 

Skarbnik zwróciła również uwagę na zamieszczone w projekcie Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2020 rok, w części 

dotyczącej zmian w planie wydatków budżetu powiatu stalowowolskiego, w dziale 750 

dotyczącym Administracji publicznej zwiększenie planu wydatków Starostwa Powiatowego o 

kwotę 200 000 złotych  na zadanie pn. „Uruchomienie systemu obsługi klientów z rozbudową 

sieci komputerowej i elektrycznej oraz zakup sprzętu i oprogramowania dla Wydziału 

Komunikacji i Transportu ”. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy 

chcieliby zadać pytania dotyczące omówionego przez Panią Skarbnik projektu uchwały? Żadne 

pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3,    

przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 92/616/2020    w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2020 rok.  

 

 



Ad. 19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych 

jednostek samorządu terytorialnego w 2020 roku (Gmina Zaklików, Gmina Radomyśl nad 

Sanem).  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa wyjaśniła, że w związku z faktem, iż Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego na posiedzeniu w dniu 10 września 2020  roku pozytywnie rozpatrzył wnioski 

o udzielenie pomocy finansowej na zakupy dla Ochotniczych Straży Pożarnych złożone przez 

Burmistrza Zaklikowa (wniosek na dofinansowanie zakupu specjalistycznego wyposażenia 

lekkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Lipie) i Wójta 

Gminy Radomyśl nad Sanem (wniosek na dofinansowanie zakupu średniego samochodu 

ratowniczo – gaśniczego z wyposażeniem dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Antoniowie) i 

zaproponował udzielenie Ochotniczej Straży Pożarnej w Lipie pomocy finansowej w kwocie 

30 000 zł oraz udzielenie Ochotniczej Straży Pożarnej w Antoniowie pomocy finansowej w kwocie 

50 000 zł, aby udzielić jednostkom OSP w Lipie i Antoniowie dofinansowania konieczne jest 

podjęcie przez Zarząd Powiatu Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

innych jednostek samorządu terytorialnego w 2020 roku. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 92/617/2020 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2020 roku.  

Ad. 20. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych 

jednostek samorządu terytorialnego w 2020 roku (Powiat Przemyski).  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że Wicestarosta Powiatu Przemyskiego oraz Prezes 

Związku Powiatów Polskich zwrócili się o pomoc finansową dla Powiatu Przemyskiego, na terenie 

którego wystąpiły zniszczenia w wyniku nawałnic w dniach od  21 czerwca 2020 roku do 24 

czerwca 2020 roku oraz od 26 czerwca 2020 roku do 29 czerwca 2020 roku. Następnie Pani 

Skarbnik oznajmiła, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 13 sierpnia bieżącego roku 

zaproponował udzielenie pomocy finansowej i przyznanie dotacji celowej w wysokości           

20 000 zł na usuwanie skutków klęsk żywiołowych w infrastrukturze drogowej, poczynionych 

przez nawałnice na terenie Powiatu Przemyskiego. Dodała, że podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w          



2020 roku jest konieczne aby udzielić Powiatowi Przemyskiemu pomocy finansowej. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 92/618/2020 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2020 roku.  

Ad. 21. Przyjęcie protokołów: 90/2020 z dnia 27 sierpnia 2020 roku i 91/2020 z dnia 03 

września 2020 roku.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionych protokołów? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Protokoły zostały przyjęte.  

Ad. 22. Wolne wnioski. 

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 23. Zamknięcie posiedzenia.   

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował: 

Jędrzej Toman 

Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


